
Kłobuck, dnia 14 kwietnia 2022 r. 

Rada Miejska w Kłobucku 
Komisja Edukacji Publicznej, 
Ochrony Zdrowia, Polityki  
Społecznej, Kultury, Sportu i Turystyki 

 

Protokół nr 4/2022 

4 Posiedzenie w dniu 14 kwietnia 2022  
Obrady rozpoczęto 14 kwietnia 2022 o godz. 07:40, a zakończono o godz. 08:00 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 
1. Angelika Borowiecka-Idziak 
2. Ewelina Kotkowska 
3. Bartłomiej Saran 
4. Andrzej Sękiewicz 
5. Marcin Wojtysek 
6. Mateusz Woźniak 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
 
Przewodniczący Komisji B. Saran otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. Odczytał 
proponowany porządek posiedzenia.  
 
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek 
NIEOBECNI (1) 
Mateusz Woźniak 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr 3/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 24.03.2022 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/  
 



Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 3/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 24.03.2022 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek 
NIEOBECNI (1) 
Mateusz Woźniak 
 
4. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego gminnych instytucji kultury za 
rok 2021. 

Księgowa MOK J. Kowalczyk zreferowała w/w sprawozdanie. 
 
5. Analiza bieżącej działalności Biblioteki Publicznej oraz jej fili. 
 
(załączono pod protokołem) 
 
6. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Komisji B. Saran zapytał, ile zostało wydanych nr pesel obywatelom z 
Ukrainy? Odniósł się do kwestii dotyczącej zerwania umowy na przebudowę DK 91 w 
Częstochowie. Zapytał, czy gmina podpisując umowę na wykonanie drogi jest w stanie się 
zabezpieczyć przed taką sytuacją (nawiązał do ul. Mostowej i ul. Witosa)?  

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że nr pesel został nadany ok. 320 osobom. 
Podkreślił, iż nie wszystkie dotyczą osób zamieszkujących w Gminie Kłobuck. W kwestii 
umów wyjaśnił, że jedynym zabezpieczeniem jest gwarancja należytego wykonania. Odniósł 
się do wykonawcy i kontraktu zadania dotyczącego ul. Mostowej i ul. Witosa. Jego zdaniem 
nie powinno być problemów z ich realizacją.  

7. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 

 Przewodniczący Komisji 
Bartłomiej Saran 

 

 
Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


